

長榮大學-實習安全意識評估問卷

Questionnaire of Campus Safety Awareness Assessment

各位同學好：

為了瞭解實習簡報效果與未來規劃之參考，請您觀看簡報後填寫問卷，依照您同意以下敘述的程度，請點選一個答案。

感謝您的協助~

職涯發展與校友中心 敬上

Dear students,

To understand the effect of the presentation and reference for future planning, please fill out the questionnaire after watching the presentation. Thank you for your assistance.

Best regards,

Career Development Center

注意事項與說明

填寫本表時，視同您已同意本校蒐集、處理、利用您的個人資料；本表蒐集之個人資料，僅限於特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。

相關之告知事項請參閱本校網站 <http://www.cjcu.edu.tw/pims>

本校個人資料保護連絡方式：台南市歸仁區長江路 1 號；電話：06-2785123#1022；信箱：pims@mail.cjcu.edu.tw

Matters needing attention and instructions

When filling in this form, it is considered that you have agreed with the school to collect, process, and use your information. The personal information collected by this form is only used for specific purposes, and will never be used for other purposes without the consent of the person concerned, and abide by personal information preservation and safety control regulations.

Please refer to our school website for related notifications <http://www.cjcu.edu.tw/pims>

Contact information for personal information protection of our school: No. 1, Changda Road, Guiren District, Tainan City; Tel

Telephone : 06-2785123#1022 ; E-mail : pims@mail.cjcu.edu.tw

實習安全意識評估題目

Questions of Internship safety awareness assessment

請依照您同意以下敘述的程度，勾選答案 (符合者，請 v 勾選一項)
Please check the answer according to the degree to which you agree with the following description (if it matches, please tick)

序號 Number	題目 Topic	非常同意 Strongly Agree	同意 Agree	普通 Moderate	不同意 Disagree	非常不同意 Strongly Disagree
1	實習前，我要了解系上的實習規定與作業程序，預備好相關文件。 Before the internship, I need to understand the internship regulations and operating procedures from my department, and prepare relevant documents.					
2	實習前，我要了解學校、系上、實習單位的聯繫方式，以備需要時使用。 Before starting the internship, I need to understand the regulations and operating procedures of the practicum from my department and prepare relevant documents.					
3	我知道學校負責實習業務的窗口是職涯發展與校友中心。 I know that the point of contact of school for internship is the Career Development and Alumni Center.					
4	我知道學校會協助學生加保校外實習意外保險。 I know that our school will assist students to insure accident insurance for off-campus internships.					

5	<p>我知道查詢防疫資訊的來源，例如學校防疫窗口、防疫專線1922、政府窗口疾病管制署等。</p> <p>I know the source of pandemic prevention information, such as the pandemic prevention contact person at school, the pandemic prevention hotline 1922, the Disease Control Department, etc.</p>					
6	<p>我知道展開實習時，自己可能面臨到生活上的改變。</p> <p>I know that when I start my internship, my life may be different.</p>					
7	<p>實習時，當我發生突發意外事件，我會立即通知實習單位與系上實習老師。</p> <p>During the internship, when there is an unexpected event, I will immediately notify the intern unit and the intern teacher of the department.</p>					
8	<p>實習時，我會注意相關重要事項，例如實習態度、交通安全、職場倫理、網路發言等。</p> <p>During the internship, I will pay attention to important matters, such as attitude, traffic safety, workplace ethics, and online speeches.</p>					

填答者資本資料

Basic information of the respondent

- 1、 學院別：管理學院 健康科學學院 人文社會學院 資訊暨設計學院 神學院 永續教育學院 安全衛生科學學院 美術學院
Academy： College of Management College of Health Sciences College of Humanities and Social Sciences College of Information and Design College of Theology college of Continuing Education College of Safety and Health Sciences College of Fine Arts
- 2、 學系/學程： _____
Department： _____
- 3、 年級別：一年級 二年級 三年級 四年級
Grade： Freshman (First grade) sophomore (second grade) junior (third grade) senior (fourth grade)
- 4、 實習地區：
Internship area
北部：臺北市、新北市、基隆市、宜蘭縣、桃園市、新竹縣、新竹
Northern Taiwan: Taipei City, New Taipei City, Keelung City, Yilan County, Taoyuan City, Hsinchu county, Hsinchu City
中部：苗栗縣、台中市、彰化縣、南投縣、雲林縣
Central Taiwan: Miaoli County, Taichung City, Changhua county, Nantou County, Yunlin County
南部：嘉義縣、嘉義市、台南市、高雄市、屏東縣
Southern Taiwan: Chiayi City, Tainan City, Kaohsiung City, Pingtung County
東部：花蓮縣、台東縣
Eastern Taiwan: Hualien County, Taitung County
離島：金門縣、澎湖縣、連江縣(馬祖)
Offshore Island: Kinmen County, Penghu County, Lianjiang County (Mazu)

其他具體建議事項/ Other specific suggestions
